
Referat møte i Rådet for personer med funksjonsnedsettelse 03.04.24 

 

Medlemmer:   
Wanja Moxnes (leder) 

Ulf Moland – ikke møtt 

Anne Opland (nestleder) 

Roald Kristensen 

Finn Obert Bentsen      

 

Saksliste: 

• Godkjenning av innkalling 

• Godkjenning av referat fra forrige møte 

• Tilskudd til kulturtransport for unge og eldre 

• «Hermanbakken» - befaring til våren 

• Bufdir: Tilskudd til prosjekter om universell utforming 2024 

• Drøfting av eventuelt nye saker 

• Diverse spørsmål 

 

Diskuterte saker: 

• Godkjenning av innkalling – ok. 

• Godkjenning av saksliste   - ok.  

 

• Tilskudd til kulturtransport for unge og eldre 

 

Rådet noterer denne infoen. Dokument og link sendes ut. 

Info om dette kan sendes ut ved invitasjoner til Kaleido Games og Polarleir. 

 

• «Hermanbakken» - befaring til våren 

Wanja og Finn-Obert ønsker å være med på befaringen med Harald Wassbakk. Mads deltar også. 
Roald og Anne kan også tenke seg å delta om det passer. 

Så fort bakken er bar inviterer vi til befaring og avklaring rundt grunneierforhold og praktisk 
gjennomføring.  



• Bufdir: Tilskudd til prosjekter om universell utforming 2024 
 

Rådet ønsker å utfordre kommunen til å se på rådhuset med tanke på universell utforming.  

Heis, rekkverk, gelender, trappeheis. Både opp og ned. Hvordan kan dagens krav imøtekommes? 
Tilgang til toalett og møtelokaler. Rådet kjenner til at dette har vært diskutert tidligere, men ikke 
utbedret. Rådet ber om at dette legges inn i investeringsbudsjett for neste planperiode. Bygget 
møter ikke kravet om universell utforming etter dagens standard. 

Sendes til kommunedirektør og ordfører, signert av leder. Mads skriver utkast som deles med rådets 
medlemmer før det sendes inn. 

Link til Direktoratet for byggkvalitet: 

https://www.dibk.no/regelverk/tek/3/12/i/12-1 

 

• Andre saker 
 

Asfaltering på Vensmoen. Store deler av området har hullete og manglende asfalt. Krevende for 
turgårere og rullestoler. Kan være lurt for kommunen å ta en befaring i vår og utnytte prosessen når 
ny stort omsorgsbolig skal bygges i sommer. Finn-Obert skriver et brev til teknisk etat hvor denne 
utfordringer og anbefalingen beskrives i korte trekk. Utkastet deles med rådets medlemmet før det 
sendes inn. 

 

Møteplan:  

03.04 Onsdag kl 13:00 – 14:30 

05.06 Onsdag kl 13:00 – 14:30 

 
 

Møtet startet kl 1300 og ble avsluttet kl 1430. 

 

Neste møte:  

05.06 Onsdag kl 13:00 – 14:30 

 

Med vennlig hilsen 

Mads Myrland Erland 

Sekretær i Rådet for funksjonshemmede, Saltdal Kommune 

Tlf: 91578890 

E-post: mads@saltdal.kommune.no 

 

https://www.dibk.no/regelverk/tek/3/12/i/12-1

